

Referat styremøte 11.11.2024 kl.18:00/Klubbhuset

Møtt: Ellen H. Tangen, Elin Dalum Randen, Monica Hagen, Jane E. Skar, Kari Mette Bergendahl.

Meldt forfall: Torill Moe, Aasne Olsen, Beathe Nes.

Referent: Elin Dalum Randen



Godkjenning av referat fra forrige styremøte - godkjennes

Godkjenning av saksliste - godkjennes

Pågående saker

82/24 Forespørsel om NKK-Trinn 2 LP

Bakgrunn:

Sakens opprinnelse kommer av at gruppeledere i LP spurte om å avholde NKK Trinn 2 LP i høst/vinter, på relativt kort varsel. Styret sa nei til dette da vi ikke hadde plass til å avholde dette på så kort varsel.

Styret sende forespørsel til gruppeledere i LP vedr. å heller avholde NKK – Trinn 1 og NKK – Trinn 2 LP senere i 2025.

Gruppeleder i LP ønsker mer info.

Elin svarer gruppeleder.

Jane kontakter kursholder for aktuelle datoer høsten 2025.

91/24 Kontroll av betalt medlemskap og betalt hallavgift

Hva er status?

Der er gjennomført kontroller, men skal fortsatt utføre flere. Gruppeledere oppfordres til å kontrollere sine grupper.

94/24 Innsendt sak - båndtvang

Hvor langt har vi kommet med arbeidet, og hva er neste steg?

Det er ikke så stor forskjell på båndtvangen i de ulike kommunene rundt oss, som først antatt. Styret har sammenliknet Ringsaker, Gjøvik, Lillehammer, Gausdal, Øyer og Ringebu.

NKK gjennomførte en undersøkelse nå i 2024, om hundenes levestandard rundt om i landet. Mulig vi kan bruke denne i arbeidet.

Styret anmoder innsender komme med et forslag til hva hen selv ønsker videre med saken.

Styret kan kontakte NKK region Innlandet for videre saksgang dersom dette er aktuelt.

Ellen tar kontakt med innsender.

96/24 Ekstraordinært årsmøte 2024. Gjennomføring.

Ekstraordinært årsmøte 2024 avlyses da vi har fått tre personer til å stille som valgkomitè.

De som har meldt seg er Jan Tore Mathiesen, Elin Amrud og Tove Falkenhaus.

Det er sendt ut melding om avlysning på e-post til alle medlemmer.

Valgkomiteen har tatt på seg å sitte for dette året. Alle er på valg 2025.

99/24 Kursplan 1.halvår 2025

Valpe og unghundkurs vinter 2025:

Styret vedtar at vi kjører på 12-timers kurs, men oppfordrer til at valper ikke skal være med på 2 timers-økter.

100/24 Eventuelt

1) Ellen har kontaktet Brønnøysundregisteret for å endre kontaktperson igjen.

101/24 Innkommet sak: løse ut resterende pliktkurs

Bakgrunn:

Sak kommer fra instruktør som har fått deler av utdanningen dekket av Lillehammer Brukshundklubb, mot å avholde 3 kurs à 12 timer hver, kalt «pliktkurs».

Styret tar også opp at flere av instruktørene som fikk deler av utdanning dekket i 2022/2023 ikke har gjennomført pliktkurs/ikke gjennomført mange nok pliktkurs.

Styret sender ut et forslag til alle instruktører, som er likt for alle, med tilbud om å kjøpe seg ut av avtalen.

Styret drøfter også om vi kan bruke de som ønsker å gjennomføre pliktkurs som veiledere, og da spesielt på helg? I stedet for pliktkurs?

Styret understreker at tre timers veiledning/kurs, ikke kan regnes som et 12-timers kurs.

Det er utfordrende å få det helt likt for alle, men styret etterstreber at det skal være så likt som mulig.

Ellen lager forslag til likt for alle, Jane formulerer svar til instruktøren i denne saken.

102/24 Innkommet sak: Hallavgift for barn/ungdom, og ønske om barne- og ungdomsgrupper

Bakgrunn:

Forelder har betalt kun 1 hallavgift, men barnet trener også på denne avgiften. De har kun 1 hund, og det er stort sett kun barnet som trener i hallen.

Dette er feil ihht det som er vedtatt på årsmøte: hallavgift gjelder per person, ikke per hund.

Forelder ønsker en barne-/ungdomspris eller at f.eks. barn under 16 kan trene på forelders treningsavgift, og/eller en omformulering.

Forelder har også sett at noen klubber har barne- og ungdomsgrupper.

I Lillehammer finnes det en slik gruppe, men den er utendørs. Forelder tror noe slikt kunne hatt mer suksess i en oppvarmet hall. Lurer på om dette er noe klubben kan opprette.

Styrets behandling:

Hallavgift følger person, dette er vedtatt på tidligere årsmøte.

Skal to stk trene samme hund må man altså betale to hallavgifter.

Forelder/foresatt må uansett være med på treninger, fordi barn under 16 år ikke skal ha selvstendig ansvar for dyr jf. Lov om dyrevelferd (2010) §6.

Hvis bare barnet trener hunden, skal det altså kun betales en treningsavgift.

Forespørsel om barne- og ungdomsgrupper:

Styret ser at klubben dessverre ikke har kapasitet til dette. All aktivitet som involverer barn, krever mye av instruktører og klubben som sådan. I tillegg vil dette kreve vandelsattester fra instruktører som skal avholde slike grupper, til tross for at noen foreldre er med. Det allerede stor aktivitet i hallen, og vi kan ikke presse inn enda mer aktivitet der.

Avstemming: Styret vedtar enstemmig at vi må si nei til barne- og ungdomsgruppe slik situasjonen er i dag.

103/24 Innkommet post: ønske om sesongkurs for kreativ lydighet (KL)

Kreativ lydighet ønsker sesongkurs, og har ikke egen treningstid i ukedager. De ønsker halv hall 1 gang i måneden etter nyttår, f.eks. mellom klokken 17 og 20, eller klokken 18 og 21.

Styret vedtar at de skal få plass, men foreslår at dette da er på fredagskvelder da det er minst aktivitet. Siden man fortsatt kan trene på halv hall, kan AG fortsatt trene felt og liknende.

Jane svarer gruppeleder i KL.

Styret noterer seg at det kan være på tide med en revidering av treningstider. KL er en

*gruppe som begynner å bli større, og har bare 2 timer halltid på lørdagskvelder.
Revidering av treningstider er en styresak, men ved større endringer vil selvfølgelig gruppeledere involveres.*

104/24 Status gruppeledere

Status fra nyttår:

Nosework – Marianne Wottestad og Jan Tore Mathisen tar over etter Randi Krokan og Ingri Juvstad.

Bruks – ingen har meldt seg

Rally – Tone H. Larsson og Tove Falkenhaug tar over etter Ingvill Brenden og Hanne Worup.

LP – Kristin Lilleengen og Linda E. Haynes

AG – Karina Schølseth og Astri Ekre

KL – Magni Stenen og Victoria Floberg

Ringtrening – Guri Th. Myrstuen går av ved nyttår. Ingen nye har meldt seg pr. dag dato.

Styret håper noen kan melde seg som gruppeledere i bruks og ringtrening fra nyttår. Dette for å sikre treninger, aktivitet og avholdelse av stevner/prøver.

105/24 Sponsorer 2025 – hvem fornyer avtalene sine? Nye sponsorer? (Aasne og Beathe)

Utsettes til neste møte pga. frafall.

106/24 Felles juleavslutning

Styret mener felles juleavslutning midt i julestria ikke er aktuelt. Vår opplevelse av det hele er at vi er så opptatte med andre ting, at oppmøtet ikke blir det beste.

Styret ønsker heller å jobbe for en felles sammenkomst, f.eks. sommeravslutning/sommerfest.

Gruppene oppfordres til å lage egne juleavslutninger om de ønsker det.

Styret noterer seg at kreativ lydighet skal ha avslutning den 21. desember, og at agility vil ha adventsagility med gløgg den 1. desember.

107/24 Månedlig vaskerutine - gruppene

Det er behov for å minne gruppene på når de har sine ansvars måneder.

Det er lagd skjema med hva som skal gjøres, for de som er usikre på det.

Styret minner også om at det er fint om man f.eks. tømmer søppel i klubbhuset når man ser dunken er full. Til tross for at det ikke er «din» ansvars måned.

Elin sender påminnelse.

108/24 Årsmøte 2025

Oppstart av arbeid, fordeling av arbeid:

- meddele årsmøtedato (igjen), til medlemmene
- meddele til medlemmer at saker til årsmøtet må være styret i hende senest 4 uker før årsmøtedato
- meddele at kandidater til verv må være valgkomitèen i hende senest 4 uker før årsmøtedato

Ansvar: Elin

- årsmelding for 2024 fra styret

Ansvar: Jane lager oversikt over kurs og stevner i 2024.

Elin: skriver om dugnader og medlemsdag med Power Dog Fysio og Rehab

- regnskap for 2024, og frist for å sende dette til revisor

Ansvar: Torill

- årsmeldinger, regnskap for 2024 og budsjett for 2025 fra gruppene:
må være styret i hende senest 31.12.2024.

Mal for årsmelding ligger under «Filer» på gruppeledergruppen.

Budsjett fra gruppene baseres på antall stevner, kurs og eventuelt innkjøp av utstyr gruppene trenger, samt rosetter/merker etc.

Ansvar: Ellen

Saken går videre til neste styremøte.

109/24 Budsjett 2025

Styret minner om at alle grupper må komme med budsjett.

Er det noe spesielt styret mener vi må budsjettere med?

Gjerder:

Styret ser behov for en annen type løsning med gjerder i hallen.

Vi ser etter løsninger med gjerder som kan henges opp når de ikke er i bruk, er stabile, lette, og er enkle å montere.

Forslag: løse gjerdeelementer og festeanordning som kan ligge i kasser.

Det nevnes at Hadeland Hundeklubb har en type gjerde som kan være aktuelt.

Ellen kontakter Hadeland Hundeklubb, og hører hvor deres gjerder er kjøpt.

Styret som helhet ser på ulike løsninger og priser.

Det er også fremmet ønske om flere ruller med sauegjerde til utendørs-stevner, 2-3 ruller.

Elin finner priser.

Stoler til hallen:

De ble kjøpt en del klappstoler i år, men vi ser at disse ødelegges og brukes til andre ting enn å sitte på.

Skal stoler bli brukt til trening, så bruk de som allerede har rifter og ser ødelagte ut. Det vil budsjetteres med flere stoler.

Ny projektor:

Styret ønsker å kjøpe inn en ny projektor til klubben. Denne skal være digital og «trådløs». Den vi har er svært gammel og kan ikke flyttes.

Styret sjekker priser og løsninger.

Årsmøter i NBF:

Lillehammer Brukshundklubb kan sende 2 delegater, styret mener at gruppeledere bør sendes. Pr. i dag har vi ingen gruppeledere i bruks.

Det bør budsjetteres med reise for 2 personer til årsmøte i NBF.

Vedlikehold:

Årlig service på hallen v/Hallgruppen (leverandør av hallen).

Service på avfukter kan det være behov for.

Vaktmester gjør en super jobb med å bytte filter og passe på at den er ok, derfor spør styret han om han mener det er behov for service.

Ansvar: Ellen spør vaktmester.

Strømvtale:

Hvor lenge har vi avtalen vi har pr. i dag? Hva budsjetteres det med i 2025?

Ansvar: Torill

Styret ønsker å sette av en «pott» til uforutsette innkjøp/utgifter som dukker opp.

Saken går videre til neste møte.

110/24 Årsoversikt 2025

Det blir laget en ny oversikt over oppgavene til styret, gruppelederne, instruktører og vaktmester.

Denne henges opp i hver sin ende i hallen, samt i klubbhuset. Fint at flest mulig har oversikt!

Ansvar: Elin lager ny årsoversikt.

111/24 Kontakt med Olympiaparken

Vi plages av en del hull i veien som må utbedres.

Vi er også avhengig av å få oversikt over arrangement på Birkebeinerstadion i 2025, for å kunne planlegge vår egen aktivitet deretter.

Det er fremmet ønske om vi kan snu lyskaster ved gressbanen ved skogen, slik at det blir bedre lys på banen. Det ønskes også at vi kan få lys i lyskasteren som står midt på den samme gressbanen.

Ansvar: Ellen kontakter Olympiaparken.

112/24 Eventuelt

Det er veldig mye utstyr i hallen nå.

Styret oppfordrer gruppene til å sette vekk utstyr som ikke brukes i container.

Klubbhuset har nå en del ting som ikke skal stå der, blant annet en del rosetter og kasser som skal inn i brakka.

Ansvar: Ellen lager innlegg med oppfordring om å rydde.